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del Fa.i 
Ja som a l'any nou, 1980, any que, segons uns, es presen-

ta pie d'incògnites, segons d'altres, que será un bon any. 
oéu vulgui que tinguin raó eis darrers, i poguem anar fent 
Í viu viu. malgrat eis augments de totes les coses, degut, 
Lpns diuen eis diaris ( ? ) , a la puja deis carburants i de 
l'electricltat, i del butano i.... i..., val més que ho deixem 
córrer, i ja s'anirà veient el qué passa!! 
Ens cal però, parlar un xic encara de l'any passat... Sí, el 

»àrem acabar nnolt bé al nostre pöblet de Riells. L'Agrupació 
Artística «MANELIC», ens va regalar amh uns Pastorets el 
¿la de Nadal i després el diumenge día 30 de desembre. La 
sala de Can Sabater, tant un día com l'altre, plena de gom 
3 gom, com vulgarment es diu, calia posar el cartell a la 
porta, que digués: «Vendidas todas las localidades». Sí, va 
ser un exitàs, cal dir que el repartiment va ser exceHent: 
vàrem veure a escena a tots els antics actors de Riells, sen-
se oblidar, naturalment, al nostre amie Jaume Vinyolas, al 
me després d'haver fet l'ùltim MANELIC, fa molts anys, ens 
Mnsàvem que no tornarla a trepitjar l'escenari, però si, es 
v a animar i, apa, a posar-se la barba de l'avi Jetsé... Cal 
destacar la direcció del Sr. Albert Soriano Badia, i per falta 
(i'espai no esmentem eis noms de tots els que hi coHabora-
ren però des d'ací, els felicitem a tots sincerament. Enda-
vant |\/1ANELIC!!! 

La primera festa del nou any, fou com Ja és costum, I'ar-
titiada deis Reís d'Orient a Bigues i Riells, aquest any, orga-
(litzada per ¡a Comissió de Pestes de Riells del Fai. Tota la 
ûitxalla, que ocupava tota la nostra Plaça de Riells, varen 

febre amb grans aplaudiments els Reis al damunt d'una car-
rossa tota guarnida, amb un altre camió carregat amb els 
presents i obsequis. Varen fer ¡'entrada a la sala de Can 
Sabater, com de costum, on els Reis reberen les cartes dels 
nens i nenes, i després es rifaren tres obsequis, escollint 
tres cartes de les Iliurades per la mainada. Des d'allà, en 
comitiva de més de cent automôbils, marxaren cap a Bigues, 
aCanTravé, on es repetí ['arribada amb els mateix progra-
mada Riells, més la xocolatada i caramels, que tant a Riells 
com a Bigues anaven repartint els Reis, fent la cridoria deis 
menuts i grans que amb gran alegria participaren a la festa 
[nlantil que tradicionalment ve organitzant-se ais nostres po-
te des de fa un bon munt-d'anys. 

El passat dia 19 de gener, celebra í'Associació de Veins 
iPropietaris «GERMANOR» de Riells del Fai, Assemblea Ge-
neral Ordinària, als locals de Can Sabater. Entre les dife-
rents qüestions a debatre en l'Ordre del Dia, hi havia la de 
renovament de càrrecs de Junta Directiva. S'aprovà I'acta 
¿elasessió anterior, Testat de comptes, es donà lectura de 
les cartes enviades i rebudes, donant-se la circumstància de 
ifie les cartes rebudes eren d'organismes oficiáis de Barce-
lofia, mentre que de les cartes enviades al nostre Ajuntament 
wse'n havia respost ni una. Aigu va dir: és que deuen tenir 
massa feina... 
El President de I'Associació, Sr. Jaume Pujol Puigdomè-

»oh, va presentar la dimissió, allegant motius d'ordre par-
ticular i que segurament podría fer més tasca no essent 
president... Després d'un llarg débat entre l'Assemblea, es 
wità per unanimitat al Sr. Joaquim Batlles Marsal, que fins 
ira tenia el càrrec de comptador de I'Associació. L'Assem-
Mea aplaudí al nou President, essent també apiaudit el Sr. 
* per la seva actuació fins ara. Immediatament fou no-
Jienatper l'Assemblea el Sr. Joan Condins Julián, pel càrrec 
de Comptador que deixava el Sr. Batlles. 
Un senyor soci, en l'apartat precs i preguntes, va fer la 

Pfegunta de què passava a l'Ajuntament que sortia tan so-
W als diaris... La junta va demanar al regidor Sr. Gapde-
tìa si podia aclarir alguna cosa al respecte, al quai va res-
Nre que hi havia certes divergències de criteria a l'Ajun-
•âment, però que quan sortis aprovat el pia d'urbanisme, 
Btibablement quedaría tot resoit, dones l'únic que passava 
Mue en certes questions referents al seu departament, no 
"jnavia massa acord dins del Consistori. Molt diplomatie 
'iSr, Capdevila... 

Sembla ser que va endavant la qüestió dels noms dels 
f̂fefs de Riells, i que la Comissió que en té cura ha repar-

^ cartes als veins perqué donin el seu parer. Trobem la 
ŝa molt democràtica. Eis desitgem que tinguin exit en la 

=5 Vàrem sentir veus en acabar l'Assemblea, que 
'^"lunió, més unió entre veïns 1 propietaris dins el pöble. 

i sobretot, estimar el pöble i treballar per eil. Si, feia de bon 
sentir això, unitat al pöble i estimar el poblel! 

La segona festa de l'any nou a Riells ha estât, com ja és 
tradicional, la Festa Major d'Hivern, Sant Vicenç, Patró de 
la nostra Parroquia. El fet que fos el día 22 de gener, dia 
feiner per tothom, menys per Riells, aixô no va pas desmi-
llorar la festa, que es va veure ben concorreguda, tant a la 
missa del matí, com el partit de futbol-sala I la festa infan-
til. 

A la tarda, sessió de cinema al local de Can Sabater, Fes-
tival Walt Disney, i al vespre, com no podia faltar, Gran 
Bail, també a Can Sabater, pel conjunt Edens, que ja són 
com si fos l'orquestra de casa. Tothom es va divertir, tant 
els joves com els grans, i a esperar l'any vinentü 

Cal dir que els programes sempre van cedits per la Caixa 
d'Estalvis de Catalunya. Gracies per la seva coHaboracíó. 

Els nostres amies i subscriptors de RONSANA, Lola i Al-
bert Viaplana, són avis per primera vegada, els seus filis M.' 
Teresa i Frederic Bachs, han tingut un nen que es dirà Al-
bert. Ja podeu comptar com està l'avi... no cap a la pelili 

I no tot poden ser alegries, malauradament, els amics 
Carme i Joan Camacho, han perdut a la seva mare, que tols 
coneixíem; a Riells, és tan petit, que les alegries i les pe-
nes, gairebé les passem sempre junts. Sra. Manuela, E.P.R: 
i que nostre Senyor la tingui a la glòria. 

DARRERA HORA DES DE RIELLS DEL FAI 

De mica en mica, s'omple la pica. Per fi, al Municipi de 
Bigues i Riells tenim Secretar! titulat. Voi dir que ja tenim 
un secretari tal com ens correspon 1 ens mereixem. 

El passat dia 18 de gener, reunió a l'Ajuntament per ser 
presentat de forma oficial el Sr. Humberto Calvo Heras a 
les forces vives de Bigues i Riells. 

No cai dir que el felicitem pel seu nou càrrec; ens va 
agradar molt la seva disertació de presentació, parla de la 
Constitució, de la Democracia, deis contactes amb el pöble, 
de la seva entrega a la comunitat, de ser un aimant del dià-
leg. Tot això fou de molt bon sentir, i encara més, la diser-
tació sobre el Sr. Calvo, que féu el Delegat del Collegi de 
Secretaris d'AdministracÌó Locai, Sr. Rovira, que posa en re-
lleu la integritat del Sr. Calvo, la seva honestedat i el 
seu professionalisme. Només cai que tot e! dit siguí una 
realitat tal com esperem i desitgem tant el pöble de Bigues 
com el de Riells. 

Sigueu ben vingut, Sr. Calvo, a la nostra familiall 
C o r r e s p o n s a l d e Riel ls d e l Fai 
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